
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 1. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 670

I forbindelse med liberaliseringen af det danske spillemarked i 2010-2012 argumenterede

de danske myndigheder over for Europa-Kommissionen (K(2011) 6499) for, at en afgift

på onlinespil maksimalt måtte være 20 pct. for at sikre, at det var attraktivt for udbydere at

søge spillelicens i Danmark. Hvorfor mener ministeren, at det nu er hensigtsmæssigt med

en stigning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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